

Date: 16 May 2022

التاريخ: ١٦ مايو ٢٠٢٢

Subject: **The Board of Directors resolution by circulation on May 16, 2022**

الموضوع / قرارات مجلس الادارة بالتمرير في ١٦ مايو ٢٠٢٢

Based on the Board of Directors resolution by circulation on 16 May 2022, Sohar Power Company SAOG hereby advises the Muscat Stock Exchange and the investors' community on the following:

بالاشارة الى قرار مجلس الادارة المتخذ بالتمرير بتاريخ ١٦ مايو ٢٠٢٢ ، تود شركة صحار للطاقة ش م ع إفادة بورصة مسقط والمستثمرين الكرام بالتالي:

1. The Board of Directors of the Company has received and accepted the resignations of Mr. Luciano Damian Guffanti as a chairman and a member of the Board of Directors effective from 16 May 2022 for relocation of his workplace outside the Middle East.

١- استلم وقبل مجلس الادارة إستقالة الفاضل / لوسيانو جوفاني بصفة رئيسا وعضو في مجلس الادارة اعتبارا من ١٦ مايو ٢٠٢٢. وذلك بسبب إنتقال مقر عمله خارج منطقة الشرق الاوسط.

The Board of Directors and Management team of the Company acknowledge the significant contribution of Mr. Luciano Guffanti during his term on the Board and wishes him all the best in his endeavors.

يتمن مجلس الادارة والادارة التنفيذية للشركة المساهمات الكبيرة التي قدمها الفاضل / لوسيانو جوفاني للشركة خلال فترة عمله بمجلس الادارة ، متمنين له كل التوفيق فيما هو قادم.

2. The Board decided to appoint Mr. Miklos Almasy as a temporary member of the Board of Directors (non-independent) effective from 16 May 2022. This appointment shall be presented to the next general meeting for approval.

٢- قرر مجلس الإدارة تعيين الفاضل / ميكلوس الماسي كعضو مؤقت (غير مستقل) في مجلس الإدارة اعتبارا من ١٦ مايو ٢٠٢٢ . سيتم عرض هذا الموضوع في الاجتماع القادم للجمعية العامة لإقراره.

Mr. Miklos Almasy holds an Electrical Engineer Certificate, from the University of Louvain (Belgium). Mr. Miklos Almasy has over 25 years in the construction and operation of the wind farm, procurement, project delivery, and maintenance contracts. He also has extensive experience in health, safety, environment, business development, and design.

يحمل الفاضل / ميكلوس الماسي شهادة في الهندسة الكهربائي ، من جامعة لوفان (بلجيكا). يمتلك الفاضل / ميكالوس الماسي خبرة لاكثر من ٢٥ سنة في انشاء وتشغيل محطات الرياح والمشتريات وتسليم المشاريع وعقود الصيانة كما ان له خبرة واسعة في مجال الصحة والسلامة والبيئة وتطوير الاعمال والتصميم .



3. Mr. Miklos Almasy is elected as the Company's Board of Directors' Chairman as a replacement of Mr. Luciano Damian Guffanti.

٣- إنتخاب الفاضل / ميكلوس الماسي رئيس لمجلس الادارة بدلا من الفاضل / لوسيانو جوفاني .

Yours faithfully
Sohar Power Company SAOG

Yaqoub Al Harthi
Chief Executive Officer

مخلصكم
عن شركة صحار للطاقة ش م ع ع

يعقوب الحارثي
الرئيس التنفيذي

